
 

 

                                  

 

 

Protokoll fört vid Hallands Bridgeförbunds årsmöte 20 oktober 2024,  
BK Allians lokal, Halmstad. 
 
Närvarande: 33 medlemmar  
Delges: Samtliga klubbar  
 
§ 1. Mötet öppnades av Hallands Bridgeförbunds ordförande Peter Krug, som hälsade  
alla välkomna. 
 
§ 2. Årsmötet beslutade att vid behov fastställa röstlängden. 8 av distriktets klubbar var 
representerade vid mötet. 
 
§ 3. Till ordförande för årsmötet valdes Peter Krug.  
 
§ 4. Till sekreterare för årsmötet valdes Marie Ynner. 
 
§ 5. Till justeringsmän för mötet valdes Jan Wiström och Anders Aronsson. 
 
§ 6. Årsmötet förklarade mötet behörigt utlyst enligt stadgarna.  
 
§ 7. Dagordningen fastställdes. 
 
§ 8. Ordföranden föredrog verksamhetsberättelsen för år 2023/2024 (se bilaga).  
Ordföranden redogjorde tillsammans med Lennart Nordberg, för budget och det ekonomiska 
utfallet för verksamhetsåret. Resultatet visar på ett minus på 27 838 kronor. Under en följd av 
år har kostnaderna stigit mer än intäkterna och den i särklass största posten är till Svenska 
Bridgeförbundet.  
 
Ordföranden informerade om att styrelsen kommer föreslå årsmötet att medlemsavgiften till 
Hallands Bridgeförbund höjs med 30 kronor, vilket skulle innebära en medlemsavgift på 60 
kronor. En höjning skulle sannolikt täcka det beräknade underskottet för verksamhetsåret 
2024–2025. 
 
Lennart redogjorde för revisionsberättelsen (se bilaga). 
 
Årsmötet beslutade att godkänna den ekonomiska redovisningen och lägga den till 
handlingarna.  
 
§ 9. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet till styrelsen för det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 10. Årsmötet beslutade att medlemsavgiften till Hallands Bridgeförbund höjs till 60 kronor 
för verksamhetsåret 2025/2026. 
 
§ 11. Budgeten för år 2024/2025 föredrogs av Lennart Nordberg. Budgeten godkändes 
därefter av årsmötet.  
 
 



 

 

 
§ 12. Inga motioner hade inkommit inför årsmötet. 
 
§ 13. Styrelsen önskade lyfta/behandla ett antal ärenden vid årsmötet. 
 

• Hur ska vi framöver hantera en eventuell brist på kandidater till olika  
styrelseposter? Ska vi köpa in en tjänst om det bland medlemmarna inte är  
möjligt att rekrytera exempelvis en kassör? Deltagarna på årsmötet lyfte olika 
förslag, såsom att norra och södra delen av länet alternativt varje klubb ansvarar  
för att lämna förslag på kandidater. Det kan eventuellt behövas beskrivas på ett mer 
utförligt sätt vad de olika styrelseposterna innebär, möjlighet att gå bredvid och stötta 
upp för att få en inblick i uppdraget. Styrelsen diskuterar frågan vidare och 
återkommer.  
 

• Styrelsen föreslår att lokalhyrorna till klubbarna vid olika tävlingar/evenemang  
sänks från 1 500 kronor till 1 000 kronor (fortsatt full kostnadstäckning för hyrd lokal). 
Förslaget godkändes av årsmötet. 
 

 
§ 14. Övriga ärenden 
 
Britt-Marie påminde om att det är en Tävlingsledarutbildning steg 1 i Varberg den 9–10 
november.  
 
Rallyt som normalt innehåller 6 stycken deltävlingar under ett år, saknar en deltävling då 
Falkenberg som tidigare ansvarade för långfredagsbarometern, har avböjt arrangemanget. 
De klubbar som tillfrågats har ännu inte tackat ja till att överta tävlingen. Ett förslag är att 
Falkenbergs Mixedsilver som spelas i juli månad, ska ingå i Rallyt. Efter diskussion så 
beslutade årsmötet att nästkommande Rally ska spelas över två säsonger och innehålla 
Trettondagsbarometern, Albrekts Mixed och Laholmssilvret.   
 
I Hallandsserien och DM-lag förekommer en del långa resvägar när lagen i norr och söder 
ska mötas. Albrekts erbjuder gratis spel i klubblokalen för att underlätta och minska resandet.  
BK Allians i Halmstad erbjuder samma möjlighet.     
 
Britt-Marie påminner om vikten av att ha bra material och att klubbarna ser över budlådor, 
budkort, kortlekar med mera.  
 
§ 15. Till distriktsordförande för ett år 2024/2025, valdes Peter Krug. 
 
§ 16. Årsmötet fastställde att styrelsen ska utökas och bestå av sju stycken ordinarie 
ledamöter inklusive ordföranden samt tre stycken suppleanter.  
 
§ 17. Till ordinarie ledamöter för två år valdes Gösta Ignell Kungsbacka (nyval),   
Marie Ynner (omval) samt Lennart Nordberg som valdes för ett år (omval). 
 
§ 18. Till suppleanter för ett år valdes Roger Wiklund och Maria Ohlsson (omval)  
samt Per Sintorn nyval. 
 
§ 19. Till revisorer på ett år valdes Sabina Sahlin (omval) och Elisabeth Olsson (nyval). 
Som suppleanter för ett år valdes Gunvor Bengtsson och Görel Upphoff (omval). 
 
§ 20. Till valberedningen valdes Mats Sandequist (omval). Styrelsen fick i uppdrag att 
adjungera ytterligare två personer till valberedningen.   
 



 

 

 
 
 
§ 21. Årets Bridgehallänning  
Utmärkelsen årets Bridgehallänning tilldelades Ulf Aronson, BK Allians Halmstad, för många 
års fina insatser i klubben. Ulf uppvaktades med blommor, diplom och en mindre 
penninggåva. 
 
§ 22. Lennart som erbjudit sig att kvarstå i styrelsen ytterligare ett år och delvis på distans, 

uppvaktades med en blomma för många år av fina insatser i Hallands Bridgeförbunds 

styrelse. 

  
§ 23. Ordförande Peter Krug avslutade mötet. 

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
Marie Ynner 
Sekreterare 
 
 
 
 
Peter Krug   Jan Wiström  Anders Aronsson 
   
Ordförande  Justerare  Justerare  
 
 
 


